
Referat af BFA-Kongelundsgruppens møde hos Gyda 1/10-23. 

Vi var 7 Dlstede og de to Ulla´er tog sig af henholdsvis referent og 
ordstyrer posten. 

Siden sidst - Stormødet 
Vi startede med en lang, god gennemgang af Stormødet via referatet, 
taget af Gyda. Vi diskuterede bl.a.:  

- Beslutningen om at genoptage gadedemonstraDonerne ved Rundetårn 
 3. onsdag i måneden 15-16 ved Rundetårn dvs 18/10 og 22/11 i dePe år. 
Her talte vi om evt. at genoptrykke vores gamle badge (måske det lille). 

- Marianne Engbergs tal under om udrejsecenter Avnstrups budget og 
hvad det koster per beboer pr. år. 

Det kom i øvrigt et udmærket forslag om, at alle der taler Dl Stormødet 
skal præsentere sig, så det ikke virker så ”indspist” på nye medlemmer.  

BFA-prisen 
Diskussion om, hvorvidt prisen skulle gå Dl de 6-10 akDve kvinder i Ellebæk 
- eller Dl Dansk Røde Kors ungdomsgruppe, der er akDve i forhold Dl unge 
flygtninge. (De får ikke meget fra hovedorganisaDonen).  
Vi besluPer det næste gang - og Jørgen vil bede om at prisen sæPes på 
dagsorden Dl næste stormøde, tors. 16/11. 

Vores egen ”kasse” 
Vi besluPede at give MePe Roerup 2.000 kr. Dl Avnstrups unge. 

Ref. Ulla Fischer 

Næste møde er 5/11  
hos Birgit og Helge.


